

Generalforsamling d. 26/3 -23 kl. 11.00

Dirigent: Katrine

Referent: Birgit & Michelle

Stemmetælle: Maram & Marek

Stemmeberettiget: 34 = 68 Stemmer

Kasserer syg/afgået.- deraf regnskab lavet af revisor udefra

Beretning fra Formand:

- Næste skridt ift. strøm er som skrevet i nyhedsbrev, at vi afventer svar fra udbyder, Line tager kontakt og formidler videre information.
- Hjemmesiden er i starten af året kommet op at kører, her kan man se hvad der sker årligt i foreningen, der vil være alt fra arbejdsdage, til referater af Bestyrelsesmøde samt ventelister.
- Vi har drøftet fælleshuset, efter flere henvendelser om muligheden for at gøre det brugbart mere af året med tiltag som eks. kunne være toiletfaciliteter, bad vaskemuligheder.
- Affaldsordning, der vil være en ordning hvor der stilles containere til rådighed for dem som ønsker dette, som en prøveordning. Der er skrevet ud til folk om ordningen og tilmelding.
- Arbejdsdage vil fremover være i større grupper, hvor og hvornår fremgår på vores nye hjemmeside. Der vil være lidt godt til ganen og maven efter endt arbejdsdag.

Regnskab:

- Nuværende kasserer blev sygemeldt ved juletid, ny skal vælges ind.
- Der er benyttet ekstern revisor til årets regnskab.
- Alt ser umiddelbart ok ud, der er nogle poster der er overført fra sidste år så de står højere end egentlig.
- Ved ny kasser opfordres der til kursus i regnskab/ andet relevant.
- Line Laver et skriv omkring Honorar fremadrettet.
- Hjemmearbejdsplads punktet, skal muligvis hedde noget andet.
- Vi har gennemgået ulykkesforsikring samt de forsikringer foreningen har og alle er godkendt.

Indkomne forslag:

1. Forslag lad træerne bag fælleshuset vokse frit, så fugleliv kan være der. normalt klippes træerne ned årligt.
 - Der bliver skåret mere og mere ind ved træerne omkring fælleshuset hvilket er utrolig ærgerligt, da det påvirker dyrelivet. der er generelt et ønske om at styrke biodiversiteten ved at lade træerne stå og vokse.
 - Kommunen understøtter vildliv/Biodiversiteten i foreningen og generelt i bybilledet.
 - Gennemgang af lokalplan 240 vedr. hæk bag fælleshus og reglement omkring dette, og hvorledes det skal håndteres.
 - Forslag til at lade træerne gro.
 - Der er stemning for at vi undersøger mulighederne for at droppe hækken og lade træerne gro vildt bag fælleshuset.

2. Forslag om at man må klippe hæk den sidste søndag inden fristen for klipning af hæk ml.kl. 10.00-14.00

Grundet arbejde og det at mange kommer langvejs fra er det nemmere at man kan klippe hækken den sidste dag i måneden mellem 10.00- 14.00 - Vedtaget. Bestyrelsen tjekker om det er i orden at larme om søndagen.

3. Bestyrelsen genoptager forslaget om at få isoleret for vandet i fælleshuset, samt der er forslag om at lave bad og vask i fælleshuset. Der bliver diskuteret hvem der evt skal gøre det rent og foreslået at det gør dem der bruger det. Bekymring omkring hvad det vil koste og hvordan det skal finansieres. Forslag om at leje toilet/bad vogn. Flere vil tage på weekend her om vinteren hvis der var toilet i vinterhalvåret. Der stemmes om, om vi skal gå videre med projektet og få indhentet tilbud på hvad det evt ville koste, så vi har noget konkret at tale ud fra. JA: 48 NEJ: 18

4. Facebook. Bestyrelsen fremlægger bekymring over tonen på facebook og anklager mod bestyrelsen der. Der er enighed om at facebookgruppen ikke er en del af foreningen. Ønske om en god tone og man kan altid henvende sig til bestyrelsen på tlf eller mail hvis man er i tvivl om noget.

Valg

- a. Ny kasserer - Bojana, have 34
- b. Ny formand – Line, Have 25
- c. Valg af bestyrelsesmedlem 2 år – Christina, have 15
- d. Valg af bestyrelsesmedlem 1.år - Peter, have 40
- e. Valg af 2 Suppleanter - Sofie, have 43 og Katrine, have 2

- f. Vag af billagskontrollant 2. år – Gitte, have 6
- g. Valg af billagskontrollant 1. år – Anja, have 32
- h. Valg af 2 bilagssuppleanter – Christina, have 26 og Irene, have 12
- i. Valg af 1 vandaflæser – Carsten, have 25
- j. Valg af 2 vandaflæsningssuppleanter – Lars, have 11 og Marek, have 51b
- k. 1 ny til husudvalg - Meilin, have 40

Hjortemosen har 40 års jubilæum i år. Bestyrelsen beder om folk til at være med i et festudvalg. Anja melder sig. Jubilæumsfesten bliver lagt sammen med sommerfesten. Hvis andre vil være med til at arrangere kan de henvende sig til bestyrelsen. Sofie og Amanda melder sig til efterfølgende.

evt.

- Havekonkurrence er ikke sløjftet – der kommer mere ud om det efter næste bestyrelsesmøde.
- Dem der ikke har mail, får post i deres postkasse.
- Ny mand er ansat til at slå græs og rive sten.
- Spørgsmål om der kan komme lys på parkeringspladsen. Når vi har fået strøm kan vi tage fat på at finde ud af om der skal belysning på fællesarealer.
- Budget godkendt – med den note at beløb afsat til fælleshus, kun kan bruges hvis det bliver vedtaget efter der er fremlagt tilbud på jobbet og dette er godkendt på en generalforsamling.